



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

NEW

METRODERN⁽⁷⁵⁰⁰⁾



HORSE



Pharmaceutical

For the treatment of anaerobic bacterial and protozoal infections

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

Horses Administer orally: 20mg of metronidazole per kg of bodyweight per 12 hours for 5 days.

Foals Administer orally: 10mg/kg every 12 hours.

INDICATIONS:

METRODERN paste For the treatment of infections in horses caused by anaerobic bacteria such as Clostridium spp, Bacteroides spp (incl penicillin resistance B. fragilis), Fusobacterium and protozoa such as Giardia and Trichomonas spp.

METRODERN paste For the treatment of infections where anaerobic bacteria are implicated or suspected such as pleuropneumonia, sinusitis, tooth root infections, enteritis and cases of metritis.

COMPOSITION:

Each syringe contains (w/v):
Metronidazole 7500 mg

WITHDRAWAL PERIOD:

None.



30 g



(below 30° C)



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

جديد

متروديرن (7500)



>



HORSE

>

Pharmaceutical

معجون مضادات بكتيرية متعاضدة - للخيل فقط

التركيبية :

تحتوي كل أنبوبة على:
ميترونيڟازول ٧٥٠٠ ملغ

فترة السحب :

لا يوجد

الجرعات وطريقة الاستعمال :

الخيل: تُعطى فمويًا بجرعة 20 ملغ من الميترونيڟازول لكل كيلو غرام من وزن الجسم كل 12 ساعة لمدة 5 أيام.
المهور: تُعطى فمويًا بجرعة 10 ملغ من الميترونيڟازول لكل كيلو غرام كل 12 ساعة لمدة 5 أيام.

الخواص العلاجية والإستطبابات:

معجون متروديرن يستخدم لعلاج الالتهابات في الخيل الناتجة عن البكتيريا اللاهوائية مثل كلوستريديا ، باكثيرويدس بما في ذلك . فراجيليس المقاومة للينسلين) ، فوسوباكثيريوم والطفيليات الأولية مثل جيارديا و تريكوموناس.
يستخدم معجون متروديرن لعلاج الالتهابات التي يُشتبه أو يُعتقد أنها ناجمة عن بكتيريا لاهوائية مثل الالتهاب الرئوي الجني، التهاب الجيوب الأنفية، التهابات جذور الأسنان، التهاب الأمعاء و حالات التهاب الرحم.



30 جرام



(أقل من 30° درجة مئوية)